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PROTOKÓŁ 
Z POSIEDZENIA RADY OSIEDLA 

KRZEKOWO-BEZRZECZE 
dnia 02.06.2014 r. 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Sprawy bieżące. 
4. Wnioski o uchwały. 
5. Ścieżki rowerowe. 
6. Spotkanie dzielnicowe z Prezydentem. 
7. Wnioski do budżetu obywatelskiego. 
8. Osiedla na Krzekowie. 
9. Przystanek „60” na ul. Szerokiej. 
10. Wolne wnioski. 

 
Ad. 1. 
Przewodniczący powitał obecnych i stwierdził prawomocność posiedzenia. 
Obecnych: 10 członków Rady Osiedla. 
Załącznik: lista obecności. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący zaproponował porządek obrad jak wyżej, który został przyjęty jednomyślnie. 
 
Ad. 3. 
Na posiedzeniu omówiono sprawy bieżące: 
- Wnioski do budżetu na rok 2015 zostały złożone. Są one dostępne w siedzibie RO do 
przeglądnięcia. RO otrzymała już odpowiedź w sprawie wniosku dotyczącego Centrum 
Rekreacyjno-Sportowego – nie są przewidywane żadne działania w tej sprawie. 
- P. Przewodniczący zajął się dzikimi wysypiskami śmieci. Zostały one zlokalizowane oraz 
zdokumentowane. Zdjęcia wysłano do Straży Miejskiej oraz Szefa Grup Interwencyjnych 
przy ZDiTM. Zgłoszono również nisko wiszącą linię energetyczną do firmy Orange, która 
szybko zainterweniowała. 
- W sprawie oświetlenia ul. Inspektowej – Wroniej p. Przewodniczący będzie starał się 
uzyskać więcej informacji dotyczących danych osób odpowiedzialnych za roboty. 
- P. Gnoińska omówiła spotkanie z Prezydentem w sprawie planu „Szczecin 2020”.                      
Od przyszłego roku miasto odchodzi od konkursu budżetu obywatelskiego dla Rad Osiedli, 
zamiast tego wszystkie Rady Osiedla otrzymają po 150 tys. zł, do 2020 roku kwota będzie 
rosła po 10 tys. zł corocznie. Więcej szczegółów dotyczących inwestycji na poszczególnych 
dzielnicach zostanie przedstawione na 4 spotkaniach, które odbędą się zamiast wizyt 
Prezydenta w każdej z Rad Osiedlowych. 
- Wniosek o remont zegara wieżowego odpadł z konkursu, z powodu braku osobnego wpisu 
zegara do rejestrów zabytków. P. Przewodniczący będzie nadal kontynuował temat. 
- Powstała końcowa koncepcja skweru im. Misia Wojtka, która uwzględniła nadesłane do RO 
uwagi. Została ona zamieszczona na stronie internetowej RO. 
- P. Pieciukiewicz odczytała wpis p. Korczyńskiej na Facebooku dotyczący koncepcji skweru 
im. Misia Wojtka. P. Korczyńska bardzo skrytykowała projekt. P. Pieciukiewicz 
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zaproponowała, aby wysunąć propozycję włączenia się przez p. Korczyńską do prac i 
zaprezentowania własnych pomysłów zamiast biernej, niekonstruktywnej krytyki. 
 
Ad. 4.  
Na posiedzeniu RO postawiono wniosek o przedłużenie umowy zlecenia dla sekretarki do 
września. Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały, wszyscy głosowali „za”, 
uchwałę podjęto jednomyślnie. 
P. Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu do 
wydatkowania: 
- kwoty 7 000 zł na skwer wokół zabytkowej pompy wraz z konserwacją i posadowieniem 
starej, a także zakup tablicy informacyjnej, 
- kwoty 200 zł na pleksę na tablicę ogłoszeń oraz nowe informatory, 
- kwoty 500 zł na bilety parkingowe oraz zakup materiałów piśmiennych. 
Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały finansowej, wszyscy głosowali „za”, 
uchwałę podjęto jednomyślnie. 
 
Ad. 5. 
Spotkanie w sprawie ścieżek rowerowych odbędzie się 5 czerwca o godzinie 17:30 do 19:00 
w SP nr 16 na ul. Chobolańskiej. P. Przewodniczący zaprosił wszystkich zainteresowanych.  
 
Ad. 6.  
Spotkanie dzielnicowe z Prezydentem związane z programem Szczecin 2020 odbędzie się 25 
czerwca w godzinach 18:30 – 20:30 w SP nr 45 na ul. Benesza 75. P. Walaszczyk poprosiła   
p. Wierzchowskiego o wysłanie mailowych przypomnień o spotkaniu. P. Przewodniczący 
zobowiązał się do przygotowania podsumowania dotyczącego m.in. rozwiązania 
przedstawionych na ubiegłorocznym spotkaniu problemów. 
 
Ad. 7. 
Wnioski indywidualne do budżetu obywatelskiego na rok 2015 można składać do 30 czerwca. 
 
Ad. 8. 
P. Przewodniczący uzyskał informację, że w najbliższej przyszłości na Krzekowie powstaną 3 
lub 4 duże osiedla. Największe z nich znajdzie się przy ul. Żniwnej – Żyznej w kierunku ul. 
Łukasińskiego, będzie miało ok. 150 miejsc parkingowych. Następne powstanie przy ul. 
Żyznej. Członkowie RO bardzo obawiają się o bezpieczeństwo oraz stan dróg po budowie, 
które zostaną rozjeżdżone przez sprzęt ciężki. P. Pieciukiewicz zaproponowała, aby 
zaznaczyć, że właściciele nie uzyskają pozwolenia na użytkowanie, jeśli nie doprowadzą dróg 
do stanu pierwotnego. 
 
Ad. 9. 
W ramach dostępu do informacji publicznej p. Przewodniczący uzyskał informację dotyczącą 
przystanku autobusu „60” na ul. Szerokiej. Przystanek został wybudowany na wniosek 
wspólnoty mieszkaniowej (AKA DOM) i osiedlowej parafii. Koszty inwestycji są nieznane. 
Miejska Komenda Policji zaopiniowała projekt negatywnie. Wcześniejszy przystanek ma 
zostać przeniesiony w kierunku ul. Sosabowskiego lub zostać zlikwidowany. P. 
Przewodniczący zwrócił uwagę, że decyzje zapadły bez jakiejkolwiek konsultacji z Radą 
Osiedla. Radni poparli uwagi p. Braciszewskiego i p. Przewodniczącego o wyjaśnianie i 
interwencję do Prezydenta Miasta. 
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Ad.10. 
Wolne wnioski: 
- P. Przewodniczący odczytał część protokołu z przeprowadzonej kontroli w Referacie 
Samorządów Osiedlowych. Choć wszystkie zarzuty potwierdziły się, to wydział otrzymał 
„ocenę pozytywną z nieprawidłościami”. 
- P. Pieciukiewicz zaproponowała, aby w nowym regulaminie środków dla RO wpisać, że RO 
mogą pożyczać sobie pieniądze (150 tys.) w pierwszy, drugi oraz trzeci rok funkcjonowania, 
aby mogły realizować większe inwestycje w jednym roku, a w drugim oddać pożyczone 
środki ze swojej nowej puli. 
- P. Pieciukiewicz zaproponowała, aby wystąpić do miasta z wnioskiem o oznakowanie 
zabytkowego miejsca w Szczecinie, jakim jest drewniana pompa na ul. Szerokiej, systemową, 
miejską tablicą. 
- P. Walaszczyk zgłosiła, że posadzone drzewa na ul. Koralowej uschły. 
 
 
 
 

 

 


